
Dagsorden til Dialogmøde 3/3-2020 
 

1. Røst hilser cykelstien velkommen og takker for godt samarbejde 

mellem alle involverede parter, for at den nu endelig bliver en 

realitet i de 2 følgende år. 

 

2. Samarbejdet mellem Assens kommune og selskaber ejet af 

kommunen. Kan det forbedres. 

 

3. Privatfolk har svært ved at nå igennem til kommunen. Det 

harmonerer ikke med intensionen om mest mulig borgerindflydelse.   

 

4. Anvar/opsyn for de enkelte opgaver som eks.vis entreprenørgården 

eller andre aktører udfører. Hvordan kan man gøre det bedre. 

 

5. Det kunne være dejligt og mere sikkert, med ordentlig belysning i 

krydset ved Rørup kirke. I stil med den belysning der er på Gl. 

Hovedvej ved krydset Gelstedvej. 

 

6.  Vi trænger voldsomt til bedre gadebelysning på: Snerlevej, 

Bellisvænget, Irisvænget og Valmuevænget, samt på Stien mellem 

nr. 11 og 13 på Valmuevænget.  

   

7. Priserne på Plus og Flextur ved Fynbus 

   



 


